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OFFICIAL SLEEVE PARTNER OF MANCHESTER CITY
Since the beginning 2017/18 season, NEXEN TIRE has been the official sleeve 
partner of Manchester City (Official Sleeve Partner). The company logo 
appears at all games of the team in the Premier League and domestic cup 
competitions.
The partnership extends over many powerful marketing platforms. Based 
on that, we've done advertising campaigns on television and print media. 
Consumers and fans are being engaged via social media platforms.

BASEBALL
NEXEN TIRE enhances its presence via partnership with Los Angeles Angels which is MLB’s renowned team.

NEXEN TIRE ist Partner der Los Angeles Angels, eines der bekanntesten Teams der Major League Baseball.

FOOTBALL   FUSSBALL
NEXEN TIRE sponsors various football clubs around the globe including Manchester City Football Club in UK, SG Eintracht Frankfrut 
in Germany. Melbourne City Football Club in Australia, and New York City Football Club in USA.

NEXEN TIRE sponsort rund um die Welt verschiedene Fussball Vereine: Manchester City (England), Eintracht Frankfurt aus der Bundesliga, SSC 
Neapel (Italien), Melbourne City (Australien) und New York City (USA).

ICE HOCKEY IN THE CZECH REPUBLIC   EISHOCKEY IN DER TSCHECHISCHEN REPUBLIK
NEXEN TIRE sponsors Mlada Boleslav, a professional ice hockey team in the Czech Republic. Ice Hockey is the most popular sport in the 
Czech Republic and Mlada Boleslav is a team that remained strong in Extraliga, one of the world’s top 10 ice hockey leagues, since it was 
established in 1908. Through region-specific sports marketing, NEXEN TIRE is able to enhance its presence in Europe.

NEXEN TIRE sponsert Mlada Boleslav, ein professionelles Eishockey-Team in der Tschechischen Republik. Eishockey gehört hier zu den 
populärsten Sportarten und Mlada Boleslav, 1908 gegründet, ist eines der Top-Teams in der Extra-Liga, einer der 10 besten Eishockey-Ligen 
weltweit. Durch regional ausgerichtetes Sportmarketing wie in Tschechien, können wir unsere Präsenz in Europa gezielt ausbauen.

VLN 24 HOURS   24H RENNEN AM NÜRBURGRING
NEXEN TIRE sponsors promising racers and teams participated in the 24 Hours Race at Nurburgring, which is famous in Europe. 
This enables NEXEN TIRE to present motor sports fans in Europe with excitement while promoting the excellence of its products.

NEXEN TIRE sponsert erfolgversprechende Piloten und Teams bei den VLN Langstreckenmeisterschaften am Nürburgring, eines der Top-3 Events 
im Motorsport. Hier kann NEXEN TIRE Motorsport-Fans bei spannenden Rennen von der 
ausgezeichneten Qualität von NEXEN Reifen überzeugen.

FORMULA DRIFT
NEXEN TIRE is an official major sponsor of Formula DRIFT, the premier United States drifting series, for the 2016 and 2017 race 
seasons. NEXEN TIRE has also entered into partnerships with two Toyota drivers Fredric Aasbo, the 2015 Formula DRIFT World 
Champion currently piloting the new Toyota Corolla iM, and Ken Gushi, the 2015 Formula DRIFT runner-up in his new Toyota 86.

NEXEN TIRE ist einer der Hauptsponsoren der US-amerikanischen Formula Drift Serie. Ergänzend dazu ist NEXEN TIRE Partner von zwei 
Toyota Werksfahrern. Fredric Aasbo Formula Drift Weltmeister von 2015 und aktueller Pilot des neuen Toyota Corolla iM, sowie Ken Gushi 
Vizeweltmeister von 2015 mit seinem neuen Toyota 86.

Seit Beginn der Saison 2017/2018 ist NEXEN TIRE offizieller Ärmelsponsor von 
Manchester City (Official Sleeve Partner). Das Firmenlogo erscheint bei allen Spielen der Mannschaft in der Premier League und im 
Ligapokal. Die Partnerschaft erstreckt sich über viele wirkungsvolle Marketingplattformen. 
Darauf aufbauend führen wir Werbemaßnahmen im Fernsehen und Print-Medien durch. Verbraucher und Fans werden durch 
attraktive Gewinnspiele auf Social Media Plattformen aktiviert.

N TIRE sponsert erfolgversprechende Piloten und Teams bei den VLN Langstreckenmeisterschaften am Nürburgring, eines der Top-3 Events 
otorsport. Hier kann NEXEN TIRE Motorsport-Fans bei spannenden Rennen von der 
zeichneten Qualität von NEXEN Reifen überzeugen.



Europe Plant

Qingdao Plant
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The Europe plant reflects NEXEN TIRE’s vision of providing its leading products to European consumers 
from a local base. In addition, the plant will serve as the integrated center of NEXEN TIRE’s cutting-edge 
technology. Breaking with tradition from the usually labor-focused tire industry, the Europe plant is a 
technology-focused, environmentally-friendly facility equipped with the latest facilities. It will be NEXEN 
TIRE’s second fully automated plant, following its Changnyeong plant in Korea.
NEXEN TIRE expects that the production capacity of the Europe plant will be around 10 million units
by 2022 if production facilities are maximized. That said, the total production capacity of NEXEN TIRE,
which is currently around 40 million units, is expected to increase by about 25% to about 50 million 
units when the Europe plant is fully operational.

EUROPE PLANT IN CZECH REPUBLIC TO BE OPERATIONAL IN 2018

EUROPA WERK IN DER TSCHECHISCHEN REPUBLIK WIRD 2018 IN BETRIEB GEHEN
Das Europa Werk ist ein wichtiger strategischer Baustein von NEXEN TIRE Qualitätsprodukte nah am Kunden zu produzieren und 
zu vermarkten. Darüber hinaus wird die Anlage ein integraler Bestandteil neuster NEXEN TIRE Technologien sein. Hier werden 
Reifen für die Zukunft produziert, mit modernsten Produktionsanlagen und umweltfreundlichen Technologien. Das Europa 
Werk ist die zweite vollautomatische Reifenfabrik von NEXEN TIRE und folgt dem Werk Changnyeong in Korea.
NEXEN TIRE erwartet im europäischen Werk bis 2022, bei maximaler Auslastung, Produktionskapazitäten von ca. 10 Millionen 
Einheiten. Damit steigert  NEXEN TIRE seine Gesamtkapazitäten um 25 %. Von zurzeit 40 Millionen Einheiten sollen dann 
weltweit ca. 50 Millionen Einheiten vom Band laufen.

VISION 2025, Global Top 10 

VISION 2025 Weltweit unter den Top 10
NEXEN TIRE hat ein systematisches, organisches Produktionsnetzwerk geschaffen, 
das weltweit Visionen entwickelt und Qualitätsmaßstäbe setzt.

NEXEN TIRE has established systematic and organic production network and 
suggests brighter visions in manufacturing quality products.

Korea / Yangsan Plant 
Korea / Yangsan Reifenwerk

Korea / Changnyeong Plant
Korea / Changnyeong Reifenwerk

China /   Plant
China / Qingdao Reifenwerk

Manufacturing Control Tower
Produktionszentrale

Cutting-edge Automation Facility
Reifenproduktion mit Zukunftstechnologie

Bridgehead into Chinese Market
Brückenkopf zum chinesischen Markt

Europe plant - European Production Base
Europa Werk - Europäische Produktionsbasis

Czech Republic

Headquarter / Sales Headquarters  / Overseas Corporation  / Technical Center / Branch
Zentrale / Vertriebszentrale / Übersee Gesellschaft / Technical Center / Niederlassung

Plant
Reifenfabrik

BEST QUALITY, THE WHOLE WORLD WAS OBSERVED
“BRILLANTE QUALITÄT, DIE WELTWEIT ÜBERZEUGT“

ERSTAUSRÜSTUNGORIGINAL EQUIPMENT TESTERGEBNISSEMAGAZINE TEST RESULT

ATECA IBIZA FABIA

RAPIDMACAN  OCTAVIA SUPERB

KAROQPOLO CLIO MEGANE

LODGYT-ROC 500L/ 500X DUCATO

DAILYCADDY KONA/ i40 SOUL /SOUL EV

“SATISFACTORY PRODUCT” 
  BY ADAC, GERMANY
“BEFRIEDIGEND PRODUKT”
  ADAC, DEUTSCHLAND

“GOOD PRODUCT”  BY AUTOBILD, GERMANY
“GUTES PRODUKT” AUTOBILD,  DEUTSCHLAND

THE WINNER OF THE ADAC ALL-SEASON TIRE 
TEST BY ADAC, GERMANY
ADAC GANZJAHRESREIFENTESTSIEGER 2018

“SATISFACTORY PRODUCT”   
  BY ADAC, GERMANY

 “ BEFRIEDIGEND” ADAC, DEUTSCHLAND

“GOOD PRODUCT” BY AUTOBILD GERMANY
“GUTES PRODUKT” AUTOBILD,  DEUTSCHLAND
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GTÜ / GERMANY

SATISFACTORY

Vi Bilägare / SWEDEN

2ND RANK

2ND Rank

N’blue HD Plus

ACE LENKRAD / GERMANY

TEST WINNER

TCS / GERMANY

RECOMMENDABLE

GUTE FAHRT / GERMANYADAC / GERMANY

GOODSATISFACTORY

AUTONAVIGATOR / HUNGARY

GOOD

AUTONAVIGATOR / HUNGARY

RECOMMENDABLE

AUTOBILD / GERMANY

SATISFYING

TCS / GERMANY

RECOMMENDABLE

AUTO TOURING / AUSTRIAADAC / GERMANY

RECOMMENDABLESATISFACTORY

AUTOBILD / GERMANY

GOOD

GUTE FAHRT / GERMANY

SATISFACTORY

AUTOZEITUNG / GERMANY

SATISFACTORY (7TH RANKING)

AUTOBILD / GERMANY

GOOD

AUTOBILD / GERMANY

ECO MASTER

ADAC / GERMANY

SATISFACTORY RECOMMENDABLE

AUTOZEITUNG / GERMANY

SATISFACTORY (9TH RANKING)

TCS / GERMANY AUTO TOURING / AUSTRIA GTÜ / GERMANY

RECOMMENDABLE RECOMMENDABLE
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